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Abstract (en)
The breathing cycle device (1) has a breathing gas line (2) to form a breathing cycle system (5). A cooling device (7) is equipped with a cooling
element (8) for cooling a respiratory gas guided through the breathing gas line. The cooling element is separated from the breathing gas by a wall
(12). The wall is designed as a deformable wall to create a direct contact between the cooling element and the wall. A carbon dioxide absorber (6) is
equipped for withdrawal of carbon dioxide from the breathing cycle system, where an oxygen tank (9) is provided for storage of oxygen.

Abstract (de)
Atemkreislaufgerät (1), mit einer Atemgasleitung (2) zur Ausbildung eines Atemkreissystems (3), einer Kühlvorrichtung (7) mit wenigstens
einem Kühlelement (8) zum Kühlen eines durch die Atemgasleitung (2) geleiteten Atemgases, wobei das wenigstens eine Kühlelement (8) mit
einer Wandung (12) von dem Atemgas getrennt ist und die Wandung (12) eine verformbare Wandung ist, so dass mittels einer Verformung der
verformbaren Wandung (12) ein unmittelbarer Kontakt zwischen dem wenigstens einem Kühlelement (8) und der verformbaren Wandung (12)
herstellbar ist.
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